
	  	  	   	  	  	  	  	  	  	  	   	  
	  
	  
Benvolgut	  soci/sòcia,	  
	  
	  
Com	   cada	   any	   per	   aquestes	   dates	   ens	   tornem	   a	   adreçar	   a	   tots	   els	   socis/sòcies	   per	   convocar-‐vos	   a	  
l’assemblea	  general	  de	  socis	  del	  Club	  Handbol	  Lleida	  Pardinyes	  on	  podreu	  posar-‐vos	  al	  dia	  sobre	  diferents	  
aspectes	   vinculats	   amb	   el	   club	   i	   que	   esdevenen	   cabdals	   per	   al	   bon	   funcionament	   de	   l’entitat.	   Estem	  
treballant	  amb	  moltes	  ganes	  per	   fer	  d’aquest	  estimat	  club,	  un	  “petit	  gran”	  club;	  estem	  a	  un	  passet,	  però	  
necessitem	  de	  la	  vostra	  col·∙laboració	  i	  consens	  o	  reprovació,	  si	  procedeix,	  suggeriments,	  comentaris,	  etc.	  	  
	  
La	   temporada	   es	   presenta,	   fins	   i	   tot,	   més	   il·∙lusionant	   i	   amb	   molts	   més	   reptes	   esportius,	   econòmics	   i	  
organitzacionals	  que	  les	  precedents.	  De	  bon	  principi,	  comença	  amb	  el	  sènior	  A	  a	  Primera	  Estatal	  i	  femení	  a	  
Lliga	  Catalana.	  Uns	  reptes	  força	  atractius	  i	  que	  estem	  convençut	  ens	  serviran	  per	  iniciar	  un	  nou	  camí	  com	  a	  
club,	  més	  professional	   i	   estructurat.	  Aprofitem	   l’avinentesa	  per	  demanar	  el	   vostre	   suport	  –no	   sols	  moral	  
sinó	   també	  personal	   i	   físic	  participant	  activament	  a	   les	  diferents	   tasques	  de	   caràcter	   social	   i	   organitzatiu	  
generades	   dintre	   del	   club	   (col·∙laboració	   en	   la	   recerca	   de	   patrocinis,	   suport	   en	   campanyes	   de	   captació	  
d’associats,	  cop	  de	  ma	  alhora	  de	  gestionar	  el	  servei	  bar,	  sortejos,	  activitats	  promogudes	  pel	  club).	  
	  
Volem	   un	   club	   integrador,	   capaç	   de	   generar	   tant	   sinergies	   internes	   –jugadors,	   tècnics,	   pares,	   aficionats-‐	  
com	  externes	  amb	  altres	  clubs,	  entitats,	  etc.	  De	  ganes	  i	  projectes	  no	  estem	  mancats,	  a	  l’inrevés,	  l’únic	  que	  a	  
vegades	   ens	   pot	   frenar	   i	   mancar	   alhora	   de	   dur-‐los	   a	   terme	   és	   temps	   físic	   per	   a	   realitzar-‐los	   i	   recursos	  
humans	  i	  econòmics.	  La	  semi	  professionalització	  del	  club	  i	  la	  implantació	  d’un	  novedós	  programa	  d’esport	  i	  
valors,	  són	  dos	  dels	  objectius	  prioritaris,	  a	  més	  dels	  estrictament	  esportius,	  per	  aquest	  any.	  Com	  la	  resta,	  
son	  tasques	  força	  atractives	  i	  per	  a	  les	  quals	  ens	  agradaria	  comptar	  amb	  la	  vostra	  directa	  implicació.	  
	  
Tot	  i	  el	  treball	  dut	  a	  terme	  som	  conscients	  de	  que	  tenim	  moltes	  coses	  a	  millorar	  i	  que	  en	  ocasions	  podem	  
cometre	  errades	  –vagin	  per	  endavant	  les	  nostres	  disculpes-‐	  per	  aquesta	  raó	  us	  recordo	  que	  estem	  oberts	  a	  
rebre	   els	   vostres	   comentaris,	   crítiques…	   Sempre	   ho	   podeu	   fer,	   tota	   la	   junta	   directiva	   del	   club	   està	   a	   la	  
vostra	  disposició;	  no	  obstant,	  un	  dels	  millors	  moments	  per	  exercir	  aquest	  dret	  és	  participant	  activament	  a	  
l’assemblea	   general	   de	   socis	   que	   tindrà	   lloc	   el	   dijous	   29	   d’octubre.	   L’assemblea	   és	   el	   màxim	   òrgan	   de	  
decisió	  i	  representació	  del	  club,	  per	  això	  us	  animo	  encoratjadament	  a	  ser-‐hi	  presents	  en	  aquesta	  trobada.	  	  
	  
	  

Salutacions	  cordials.	  Amunt	  Pardinyes!	  
	  

	  
JOSE	  MIGUEL	  ZUBIETA	  
President	  
Lleida,	  14	  d’octubre	  de	  2015	  
	  
	  
(Si	  no	  podeu	  acudir	  a	  l’assemblea	  i	  voleu	  rebre	  informació	  sobre	  la	  mateixa	  em	  podeu	  trucar	  al	  648	  72	  83	  
01.	  Si	  és	  per	  temes	  esportius,	  millor	  parlar	  amb	  Txema	  del	  Rosal	  674	  027	  445).	  	  
	  


